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       Jerzy       Reszke 

INTERPELACJA nr………………….. 

 

Dotyczy: działań dla zapewnienia bezpieczeństwa ruchu drogowego  w 

Strzemieszycach Małych 

W sprawie braku zabezpieczenia bezpiecznego ruchu samochodowego odbyło się 

kilka spotkań, w tym posiedzenie komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska. Potwierdziło ono problemy zgłaszane wcześniej w wielu interpelacjach. 

Nawiązując do nich przedkładam następujące pytania: 

1. Dziękujemy za umieszczenie w budżecie chodnika przy ul. Koksowniczej do 

ronda od ul. Głownej. Był to wniosek budżetowy zgłaszany przez Klub PiS od 

kilku lat. Kiedy będzie zrealizowana budowa? 

2. Jaki byłby koszt budowy ronda na skrzyżowaniu ul. Głównej i ul. Koksowniczej 

i kiedy byłaby możliwa budowa? 

3. Wniskuję o oznakowanie już obecnie pzrejść dla pieszych na ww 

skrzożowaniu, gdyż obecnie jest brak oznaczeń.  
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4. Jeżeli w krótkim okresie czasu nie będzie możliwa budowa ronda wniskuję o 

zamontowanie sygnalizacji świetlnej. 

5. Czy jest już możliwość postulowanego od dawna skierowania ruchu pojazdów 

ciężarowych do Lipówki od ul. Koksowniczej przez dawne wysypisko? 

 

6. Wnioskuję o włączenie do zadań inwestycyjnych dobudowanie chodnika przy 

ul. Głównej od wiaduktu do ul. Składowej 

7. Wnioskuję w przypadku uruchomienia objazdu do Lipówki o wprowadzenie na 

ul. Głównej od koksowniczej do Składowej tylko ruchu lokalnego. 

8. Czy jest możliwe wykonanie chodnika po obu stronach ul. Głównej na całej 

długości? 

9. Kiedy planowane jest wykonanie kanalizacji? 
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